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For myself                                                                               واسه خودم 
Have a seat.                                                                            بفرما بشین
It's free.                                                                                     مجانیه 
What a beautiful house!                                                 چه خونه قشنگی    
But I don't recommend it.                                                 ولی توصیش نمیکنم  
Who paid for the coffee?                                                کی پول قهوه رو داد؟  
She's learning.                                                                     داره یاد میگیره   
___________________________________________________________ 
 
 
I forgot to call you.                                                           یادم رفت بهت تلفن کنم     
 
My sister's a teacher.                                                     خواهرم معلمه     
What kind of a teacher?                                                  چه نوع معلمی؟  
A science teacher                                                                یه معلم علوم 
 
I want to teach at a school.                                              میخوام تو یه مدرسه تدریس کنم
I don't have a job yet.                                                       هنوز کار ندارم ( شغل ) 
Don't worry.                                                                            نگران نباش
You'll find a job soon.                                                       به زودی یه شغلی پیدا میکنی 
 
What did you study?                                                      چی خوندی؟    
I studied science.                                                              علوم خوندم    
 
I hope you find a good job soon.                                    امیدوارم به زودی یه شغل خوب پیدا کنی
I hope you'll find a good job soon. 
 
I'm hungry.                                                                              گرسنمه 
 
Are there any restaurants around here?               آیا رستورانهایی این دور و بر هست؟ ( وجود دارن؟ )  
There's one not too far from here.                               یکی هست خیلی از اینجا دور نیست
 
It's around the corner.                                                       دور و بر نبشه 
 
I'm thirsty more than I'm hungry.                                   م تشنه باشه مگرسن ینکها از بیشتر  
 
They have water at the restaurant, too.                   تو رستوران آب هم دارن  
Do you know where the restaurant is?                      آیا تو میدونی رستورانه کجاست؟
I'm not sure.                                                                         مطمئن نیستم   
 
You can ask that lady over there. اونجا                               میتونی از اون خانم بپرسی  
 
I'm sorry to bother you.                                                   متاسفم مزاحمتون میشم   
 
Do you know where the Persian restaurant is around here?     آیا میدونید رستوران ایرانیه اطراف اینجا کجاست؟ 
Where's the Persian restaurant around here?                                    رستوران ایرانیه اطراف اینجا کجاست؟
 
It's around the corner.                                                      دور و بر نبشه  
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                                مکالمه                                                         
_________________________________________________________________________ 
 

؟ اراوضاع چطوره سا  
A: How's it going Sarah? 
 

نقل مکان میکنه اینجا.  اون میخواد دانشگاه بخونه. از کلرادو بد نیستم.  دختر خالم داره   
B: Not bad. My cousin's moving here from Colorado. She wants to start college. 
 
 چی میخواد بخونه؟ 
A: What does she want to study? 
 
 مطمئن نیست.   علوم دوست داره،  ولی نمیخواد بخوندش. 
B: She's not sure. She would like science, but she doesn't want to study it. 
 

  از پسش بر میاد.نگران نباش. 
A: Don't worry! She'll be fine. 
 

یه آپارتمان داره.  من ترتیب همه چیز و واسش دادم.  الانشمپرواز میکنه ،  و به اینجا  فردامیدونم.    
B: I know. She's flying here tomorrow, and she has an apartment already. I took care of everything for 
her. 
 
 اوکی .  مراقب باش. 
A: Okay. Take care. 
 
 بای. 
B: Bye. 
__________________________________________________________________ 
 
 
 
Don't forget to talk to Roya.                                           یادت نره با رویا حرف بزنی  
 
I forgot what Roya's number was.                              فراموش کردم شماره رویا چی بود  
I don't remember her number.                                       شمارش یادم نمیاد 
 
I bought a jacket this morning.                                   امروز صبح یه کت خردیم     
 
Who did you buy it for?                                                      واسه کی خریدیش؟
For myself                                                                                واسه خودم
I bought it for myself.                                                        واسه خودم خریدمش  
 
I took care of everything myself.                              ترتیب همه چیز و دادم      من خودم
 
I invited everybody for dinner tonight.                         من امشب همه رو واسه شام دعوت کردم
 
Who did you buy that tea for?                                         اون چایی رو واسه کی خریدی؟
It's for myself.                                                                      واسه خودمه   
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I have to get a loan.                                                              باید یه وام بگیرم
But I don't want to pay interest.                                    ولی نمیخوام بهره بپردازم  
But I don't want to pay any interest. 
 
If you get a loan, then you have to pay interest. ، پس باید بهره بپردازی                    اگه وام بگیری  
Who do you want the loan for?                                                  وام رو واسه کی میخوای؟      
I want it for myself.                                                                               واسه خودم میخوامش 
 
What did you say?                                                          چی گفتی؟    
I said I want it for myself.                                                گفتم واسه خودم میخوامش   
 
Okay. My uncle works at a bank.                                نک کار میکنه  اوکی،  عموم در با
Maybe he can get a loan for you.                                 شاید اون بتونه یه وام واست بگیره 
 
My cousin works at a bank, too.                                     هم توی بانک کار میکنهپسر عموم 
My cousin works at a bank, too.                                    توی بانک کار میکنه  پسر عموی من هم 
 
He told me to get a loan from him.                             اون بهم گفت که ازش وام بگیرم     
My cousin took care of everything.                             پسر عموم ترتیب همه چیز و داد  
I can take care of everything myself.                           میتونم ترتیب همه چیز و بدممن خودم  
 
That's my seat.                                                                   اون جای منه   
 
Have a seat.                                                                         بفرما بشین   
Please have a seat. 
 
Don't worry.                                                                           نگران نباش 
 
Would you like some coffee?                                       آیا کمی قهوه میل داری؟ 
Yes, but I don't have any money.                               آره، ولی هیچی پول ندارم   
 
It's free.                                                                                   مجانیه   
You don't have to pay for.                                                اید واسش پول بدی نب
 
I said it's free.                                                                          گفتم مجانیه
 
Everything is free here.                                                   اینجا همه چی مجانیه   
Here everything is free. 
 
My cousin works here.                                                  پسر داییم اینجا کار میکنه      
He went to college in Los Angeles.                             اون در لس آنجلس به کالج رفت 
  
What did he study?                                                           چی خوند؟  
He studied science.                                                         علوم خوند    
I like science, too.                                                              منم از علوم خوشم میاد   
 
Have a seat. بفرما بشین                                                                             
Have a seat, please. 
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I have to pick up my cousin from the airport. بردارم          من باید پسرخالم رو از فرودگاه  
His flight arrives in half an hour.                                     پروازش ظرف نیم ساعت میرسه 
 
My cousin said that his flight's arriving late.            پسر خالم گفت که پروازش داره دیر میرسه           
My cousin said that his flight is arriving late. 
 
I have to wait.                                                                     باید صبر کنم    
 
You can have a seat.                                                          میتونید بشینید
 
You can sit here.                                                              میتونی اینجا بشینی     
You can have a seat here. 
 
Is this your car?                                                                  آیا این ماشین توه؟  
Yes, it is.                                                                                جواب مثبت کوتاه   
 
What a beautiful car!                                                          چه ماشین قشنگی 
 
What a beautiful house you have!                              چه خونه قشنگی داری  
What beautiful weather we have today!                  چه هوای قشنگی داریم امروز   
What a beautiful car they have!                                     دارنچه ماشین قشنگی 
 
What a beautiful girl!                                                         چه دختر خوشگلی   
What a big house!                                                             خونه بزرگی    چه
 
Is this medicine good for my cold?                             آیا این دارو واسه سرماخوردگیم خوبه؟ 
Is it good cold medicine?                              ؟                   سرماخوردگی واسه خوبیه داروی اون آیا 
I don't know.                                                                         نمیدونم   
 
You have to talk to the doctor about it.                     تو باید با دکتر دربارش حرف بزنی 
 
I recommend that you talk to your doctor.                توصیه میکنم که با دکترت صبحت کنی 
 
The doctor knows better than me.                             دکتر بهتر از من میدونه   
If this medicine is good for your cold.                         که آیا این دارو واسه سرماخوردگیت خوبه 
 
I don't recommend that you do that.                             من توصیه نمیکنم که اونو انجام بدی
 
I don't recommend it.                                                        من توصیش نمیکنم   
 
Then what do you recommend?                                  پس چی توصیه میکنی؟ 
I recommend.                                                                     من توصیه میکنم    
That you talk to your doctor.                                            که با دکترت حرف بزنی
Before you take this medicine.                                      قبل از اینکه این دارو رو بخوری 
 
Don't forget to speak with your doctor.                      یادت نره با دکترت صحبت کنی 
Don't forget to speak to your doctor. 
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I want to get a loan.                                                         میخوام یه  وام بگیرم     
 
Did you get the coffee for free?                                     آیا مجانی قهوه رو گرفتی؟
Did you get it for free? آیا مجانی گرفتیش؟                                                         
 
Or did you pay for it?                                                        یا آیا واسش پول دادی؟   
I paid for it.                                                                             واسش پول دادم 
  
Who paid for it?                                                                    کی پولشو داد؟
 
Ali bought a book.                                                               علی یه کتاب خرید 
What did Ali buy?                                                               علی چی خرید؟  
 
Who bought a book?                                                         کیه کتاب خرید؟ 
Who went to the supermarket?                                    کی رفت سوپر مارکت؟ 
 
Who turned the light off?                                                کی چراغ و خاموش کرد؟  
Who turned off the light?           
 
Who paid for it?                                                                   کی پولشو داد؟  
I paid for it myself.                                                             من خودم پولشو دادم 
 
Please have a seat.                                                            لطفاً بفرما بشین 
He'll arrive soon.                                                              به زودی میرسه     
 
Can I have some coffee?                                               میتونم کمی قهوه صرف کنم؟ 
Of course, but it's not free.                                             البته،  ولی مجانی نیست  
You have to pay for it.                                                       باید واسش پول بدی  
 
I've paid for my tea already.                                          پول چاییم رو دادم من قبلا 
 
I'm tired.                                                                                         من خسته ام   
Then I recommend that you drink some coffee.          پس توصیه میکنم که یه کم قهوه بخوری   
 
Can I order some coffee here?             میتونم اینجا کمی قهوه سفارش بدم؟                         
 
She doesn't speak English.                                           اون انگلیسی صحبت نمیکنه   
But she's learning.                                                             ولی داره یاد میگیره   
 
I'm learning Italian.                                                             من دارم ایتالیایی یاد میگیرم  
 
I learned English before.                                                 من قبلا انگلیسی یاد گرفتم  
Now I'm learning Italian.                                                   حالا دارم ایتالیایی یاد میگیرم  
 
I've been studying English for a few months.            من یه چند ماهی انگلیسی خوانده ام 
 
And I've learned a lot.                                                       و یه عالمه یاد گرفتم ( یاد گرفته ام ) 
But I still have to learn more.                                         ولی هنوزم باید بیشتر یاد بگیرم  
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You can watch TV.                                                            میتونی تلویزیون تماشا کنی  
I watch a lot of movies.                                                      من خیلی فیلم نگاه میکنم
 
I've learned a lot of English from watching movies.          مه امن با فیلم دیدن خیلی انگلیسی یاد گرفت
 
Did you have a nice flight?                                            آیا پرواز خوبی داشتی؟ 
Yes, I did.                                                                               جواب مثبت کوتاه  
 
Okay. Let's go home.                                                         اوکی،  بیا بریم منزل
 
What a beautiful house!                                                چه خونه قشنگی     
What a beautiful house you have!                  ه خونه قشنگی داری              چ
 
I bought it last year.                                                          پارسال خریدمش   
 
Thanks a lot for coming to the airport.                       خیلی متشکرم برای اومدن به فرودگاه
I'm happy to be here.                                                       خوشحالم اینجا هستم 
 
And I hope we have a good time.                                 و امیدوارم بهمون خوش بگذره 
I hope there we'll have a good time, 
 
Where's Roya?                                                                  رویا کجاست؟   
She's in her room.                                                               تو اتاقشه 
  
What's she doing?                                                           چکار داره میکنه؟    
She's learning how to read Italian.                                داره یاد میگیره چه جوری ایتالیایی بخونه
She's learning.                                                                    داره یاد میگیره    
 
Roya goes to college.                                                        رویا میره به دانشگاه
What is she studying?                                                     چی داره میخونه؟   
She's studying science.                                               داره علوم میخونه      
 
Somebody took my book.                                             کسی کتاب منو برداشت 
Who took my book?                                                           کی کتاب منو برداشت؟
______________________________________ 
 
Myself 
Free 
Three 
Free 
It's free. 
Beautiful 
A beautiful girl 
What a beautiful girl! 
Recommend 
Learning 
Learn 
Learning 
__________________________________ 


